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JEGYZİKÖNYV 
 
 

Készült Mezıfalva Nagyközség, Nagyvenyim, Baracs, és Kisapostag Községek 
Önkormányzata Képviselıtestületeinek 2010. november 10-én 16 órai kezdettel megtartott 
együttes ülésérıl.  
 
Jelen vannak: 
 
 
Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete:  
 
Márok Csaba polgármester 
Cseke Ottó alpolgármester 
Bán Balázs képviselı 
Masinka Csabáné képviselı 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselı 
Molnárné Troppert Mária képviselı 
Sóki László képviselı 
Dr. Woth László címzetes fıjegyzı 
 
Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselıtestülete: 
 
Szabóné Lırincz Ilona polgármester 
Kegyes Lászlóné alpolgármester 
Kuminka József képviselı 
Kundra László Zoltánné képviselı 
Palágyi Gergely képviselı 
Vargáné Kaiser Katalin 
Dr. Zseli József Géza képviselı 
Komjátiné Mádl Margit címzetes fıjegyzı 
 
Baracs  Község Önkormányzatának Képviselıtestülete: 
 
 
Várai Róbert polgármester 
Fehérvári József alpolgármester 
Kocsis Sándor képviselı 
Dr. Darabos Zoltán képviselı 
Baloghné Bitó Ildikó képviselı 
Szárszó Lajos képviselı 
Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
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Kisapostag Község Önkormányzatának Képviselıtestülete: 
 
Schreiner Béla polgármester 
Danó Zoltán képviselı 
Dr. Szabóné Potornai Márta képviselı 
Fülöp Ilona képviselı 
Márkli János képviselı 
Nagy Attila képviselı 
Törjék József képviselı 
Pulainé Varga Gabriella helyettes jegyzı 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: köszöntöm a megjelenteket, 
megállapítom, hogy Mezıfalva Képviselıtestülete 7 fıvel határozatképes. Kérem, hogy a 
települések polgármesterei is állapítsák meg testületeik határozatképességét. 
 
Szabóné Lırincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: megállapítom, hogy 
Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselıtestülete 7 fıvel határozatképes. 
 
Várai Róbert  Baracs község polgármestere: megállapítom, hogy Baracs Község 
Önkormányzatának Képviselıtestülete 6 fıvel határozatképes. Baracs Község 
Önkormányzata Képviselıtestülete a Képviselıtestület és Szervei Szervezeti és Mőködési 
Szabályzata szerint jegyzıkönyv hitelesítık Baloghné Bitó Ildikó és Szárszó Lajos 
képviselık. 
 
Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: megállapítom, hogy Kisapostag Község 
Önkormányzatának Képviselıtestülete 7 fıvel határozatképes. Jegyzıkönyv hitelesítık: Danó 
Zoltán és Nagy Attila képviselık. 
 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: javaslom, hogy a kiküldött 
meghívóban szereplı napirendeket tárgyaljuk meg. Kérem Mezıfalva Nagyközség 
Képviselıtestületét, aki a napirenddel egyetért, szavazzon! 
 
Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete 7 igen szavazattal egyetértett a 
napirendre tett ajánlással. 
 
Szabóné Lırincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: kérem Nagyvenyim Község 
Képviselıtestületét, aki a napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon! 
 
Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselıtestülete 7 igen szavazattal egyetértett a 
napirendre tett ajánlással. 
 
Várai Róbert Baracs Község polgármestere: kérem Baracs Község Képviselıtestületét, aki a 
napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon! 
 
Baracs Község Önkormányzatának Képviselıtestülete 6 igen szavazattal egyetértett a 
napirendre tett ajánlással. 
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Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: kérem Kisapostag Község 
Képviselıtestületét, aki a napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon! 
 
Kisapostag Község Önkormányzatának Képviselıtestülete 7 igen szavazattal egyetértett a 
napirendre tett ajánlással. 
 
 
 
Napirend: 
 

1.) Tájékoztatás a csatorna pályázatunkkal kapcsolatban 
 
    Elıadó: Rácz Krisztina projektmenedzser 
 
2.) Döntés a településre jutó önrész biztosításáról 
     Elıadó: települések polgármesterei 

 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: A mai ülés összehívására azért volt 
szükség, mert átfogó tájékoztató szükséges ahhoz, hogy az újonnan megválasztott 
képviselıket tájékoztassuk a csatorna-beruházás helyzetérıl. A közbeszerzési tanácsadónk ma 
nem tudott eljönni, mert halaszthatatlan dolga van Miskolcon, de készségesen 
rendelkezésünkre áll. Bemutatom a megjelent szakértıt, Rácz Krisztina projektmenedzsert, 
aki alapvetıen a Fejlesztési Igazgatósággal történı kapcsolattartást végzi, összeszedi a 
dokumentációkat és rendezi az elvárásokat. A pályázat jelen pillanatban a bírálati szakaszban 
van. A második napirendünk a településre jutó önrész biztosításáról szól. Volt határozat arra 
nézve, hogy az önrészt az EU Önerı Alapból kívánjuk biztosítani, de ez bezárult, nem 
pályázató, ezért jelezték, hogy igazolnunk kell, hogy milyen formában biztosítjuk az önerıt. 
Errıl mindenképpen állást kell foglalniuk a képviselıtestületeknek, majd a Társulási 
Tanácsülésen a tanács meghozza a döntést, és ezt továbbítani kell a KVVM FI-nek. A 
pályázat I. fordulója Mezıfalva gesztorságával történt, a II. fordulós pályázatot már az 
Önkormányzati Társulás adhatja be. Amíg el nem számolunk az I. ütem végével, addig a 
gesztorságnak fenn kell maradni.  
 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: Errıl a beruházásról tudni kell, hogy 2008. június 26-án 
került aláírásra a Támogatási Szerzıdés. A pályázat kétkörös, 2007-ben volt az elsı kör, ezt 
az elsı fordulós pályázatot valósítjuk meg a mai napon is. A legfontosabb dokumentáció, 
aminek el kell készülnie: a II. fordulós pályázat és szükséges mellékletei. A II. fordulós 
pályázatot benyújtottuk július 7.-én, melynek melléklet az RMT és a CBA számítás. Ezt a 
tanulmányt külsı szakértık megvizsgálták és elfogadták, továbbtervezésre javasolták. A 
Kristály Kft – akinek a képviselıje itt van – nyerte el a közbeszerzésen azt, hogy 
megtervezzék a mőszaki tartalmát a beruházásnak, ez is elkészült júniusra. Ezt nyújtottuk be 
2010. június 7-én. A teljes költségvetés ebben a dokumentációban került alátámasztásra. Az 
RMT (részletes megvalósíthatósági tanulmány) kötelezı eleme volt a CBA elemzés. Ez 
vizsgálja a beruházás finanszírozását, ill. a költségvetés realitását. Ez határozza meg a 
támogatási százalékot. A támogatás 83,35 %-os intenzitású lehet, de nem biztos, hogy ezt 
fogják támogatni, de ezt nyújtottuk be. A fennmaradó 17 %-ot kell a településeknek önerıben 
hozzátenni, mely a négy településre nézve 388.418.817 Ft. Hivatalosan a támogatás 
kedvezményezettje a társulási forma lesz a II. fordulóban. A pályázat benyújtásra került, 
augusztusban kaptunk hiánypótlást, ezt teljesítettük. Mi úgy terveztük, hogy az EU Önerı 
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Alap jogosultsága rendelkezésre fog állni. Sajnos ezt felfüggesztették, ezért megkeresett 
minket a KVVM FI, hogy más forrásból kell az önerıt biztosítani. Ez sürgetı feladat, szigorú 
határidık vannak a benyújtásra, hiánypótlásra stb. Jövı hét kedden a pályázat 
projektmenedzsere az értékelıkkel tart egyeztetést, erre az idıpontra meg kell adni, melyen 
formában adjuk az önerıt. Ez kell ahhoz, hogy a bírálatban továbbléphessen a pályázat. 
Végleges döntés decemberben várható. Addigra a Bíráló Bizottságnak minden dokumentum a 
birtokában kell, hogy legyen. Folyamatban lévı ügy még az I. fordulóval kapcsolatban, hogy 
a közbeszerzési törvény változott, az új hatályos Kbt. Alapján módosítani kellett a 
dokumentumokat. A megvalósítás során a kivitelezınek és a szükséges szolgáltatásoknak 
közbeszerzési el eljáráshoz elkészített ajánlati dokumentációkat újra kellett dolgozni, ezt 
Pintérné Gyuricza Ágnes meg is tette. Ez még nem egy végleges anyag. Ez is egy 
minıségbiztosításon megy át, külsı szakértık megvizsgálják, és észrevételeket tesznek az 
általunk benyújt dokumentációkkal kapcsolatban. Ezt a jövı héten meg is kapjuk, ez azt 
jelenti, hogy a közbeszerzési szakértınek egyeztetve a testületekkel, át kell dolgozni ezt az 
anyagot, és véglegesíteni kell a benyújtott valamennyi anyagot. Ez nagyobb terjedelmő 
munka, amit még nem teljesítettünk. A közbeszerzést legkésıbb november végéig be kell 
fejezni, a záró eseményt sajtó jelenlétében kell megtartani. Az I. fordulóval kapcsolatos záró 
eseményt idén december 20-ig be kell adni, ellenkezı esetben a támogatást vissza kell fizetni, 
és a II. fordulóban sem nyerünk. Az eredeti tervek 2009. derekára már befejezıdtek volna, de 
sok technikai akadályvolt a Kbt. Változása miatt. 2011. januárjában már támogatási 
szerzıdést is köthetünk, ha minden rendben megy. Akkor indulhat a megvalósítás 
közbeszerzési eljárása.  
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Köszöntöm a körünkben megjelent 
Nyikos Lajost, a Kristály Kft. ügyvezetı igazgatóját. Módosítottuk a vízjogi létesítési 
engedélyt. A DVCSH Kft. a mai napig nem adott hozzájárulást a módosításhoz. A tervekre 
rákerült az, hogy ezek kiviteli tervek, ez fontos volt.  
 
Fülöp Ilona Kisapostag község képviselıje: Tegnap tárgyaltunk a beruházásról, számos 
kérdés merült fel, szeretnénk sok mindent látni. Kérdésem, hogy az önrészt igazolni kell, 
biztosítani is kell? 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: Mindig csak az érvényben lévı dokumentációk alapján 
tud bírálni a Közremőködı Szervezet. Tudják, hogy 2011-ben újra megnyílik az EU Önerı 
Alap, de most nekünk nyilatkozni kell arról, hogy biztosítjuk az önerıt. Változások lehetnek a 
támogatásban és a jogosultságban is. 2011. márciusában fogják várhatóan megnyitni ezt a 
támogatást. Ezt kormányrendelettel döntik el, nem tudunk biztosat. Tılünk azt várják, az 
alternatívát mondjunk, hogy a támogatásban dönteni tudjanak. Ez nem jelenti azt, hogy ezen 
késıbb nem tudunk módosítani. A támogatási döntéshez szükség van arra, hogy 
meghatározzák hány százalék lesz a támogatás. Most érvényes igazolással kell rendelkezni. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: A VKT kérdésköre: a VKT kapcsán is 
lehetne biztosítani az önerıt, ık vehetnének fel hitelt, de ehhez már a VKT-nak ujjá kellene 
alakulni. Ez hosszú folyamat. Az igazolást most kérik tılünk. Két hete kértem a kollégákat, 
jelezzék, hogyan biztosítják az önerıt. Ha megnyílik az EU Önerı Alap, pályázni tudunk. Ha 
elindulnak a VKT-ba a befizetések, ott is lesznek pénzek.  
 
Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: Ha megnyílik az EU Önerı Alap, akkor 
ez a kérdés nem kérdés. 
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Rácz Krisztina projektmenedzser: Az önerı azért szükséges, hogy a támogatást nyújtó 
megbizonyosodjon arról, hogy amit ı ad támogatást, arra van fedezet. Ez uniós összeg, az 
önerı felhasználása a következı kérdés. Az önerıt elıször az elsı kifizetéskor fogjuk 
használni. 
 
Dr. Horváth Zsolt  Baracs Község jegyzıje: Nem kellett volna olyan számítást elvégezni, ami 
a kifizetés ütemét mutatja?  
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Ma a VKT-ba nincs befizetés, nincs 
érdekeltségi hozzájárulás, hiába van pénzügyi terv. A pályázat bírálatának idıpontjában kell 
ezzel rendelkezni. A pályázat további szakaszában ki lehet váltani mással. Ma azt fogják 
megnézni, hogy a pályázatodban az önrész megvan-e.  
 
Schreiner Béla Kisapostag Község polgármestere: Ma dönteni kell, mert határidı van, 
önkormányzati pénz, VKT pénz, vagy hitelígérvény. Csak arra van lehetıség, hogy 
hitelígérvénnyel biztosítsuk az önerıt, ma mindenképpen dönteni kell. 
 
 Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Minden település maga dönt, 
Mezıfalván volt testületi ülés, mi úgy döntöttünk, hogy hitelígérvénnyel biztosítjuk az önerıt. 
Ez közbeszerzés köteles. Meg kell vizsgálni, hogy mennyi ennek a hitelnek a kamat és egyéb 
költsége, ez lesz a becsült érték, ennek alapján határozzák meg, hogy közbeszerzés lesz-e 
vagy sem.  
 
Komjátiné Mádl Margit  Nagyvenyim Község címzetes fıjegyzıje: Mi jogi személyiségő 
önkormányzati társulás vagyunk. A saját forrás igazolásáról a pályázati útmutató a 
következık szerint rendelkezik: Igazolás módja a  jogi személyiségő önkormányzati társulás 
határozata . A támogatási szerzıdés megkötésének, de legkésıbb az elsı kifizetési kérelem 
teljesítésének feltétele, hogy jogi személyiségő társulás esetén a társulás költségvetésében a 
teljes projekt összeg a felhalmozási célú bevételek és a felhalmozási célú kiadások között 
nevesítetten szerepeljen. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Nekem a pályázatot koordináló azt 
mondta, hogy kell hozzá határozat. A társulásnak honnan lenne erre forrása, mögötte kell 
lenni az önkormányzatoknak. 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: A társulási önerı mögött az önkormányzatok állnak, az 
igazolásokat az önkormányzat szintjére kell meghatározni. 
 
Komjátiné Mádl Margit  Nagyvenyim Község címzetes fıjegyzıje: Tudják-e a hölgyek, 
hogy itt jogi személyiségő társulás van? 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Van 388 millió Ft önrészünk, ezt kell 
biztosítani, ez nem együttes hitelfelvétel. Mi Mezıfalván hitelígérvénnyel biztosítjuk az 
önerıt.  
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: Ezt a határozatot meg kell hozni, mert 2011. februárjában 
van a szerzıdés aláírása. 
 
Komjátiné Mádl Margit  Nagyvenyim Község címzetes fıjegyzıje: Kérjünk jogértelmezést a 
KvVM-t ıl, kérjünk az útmutatóra hivatkozással állásfoglalást. 
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Várai Róbert Baracs község polgármestere: Van írásban egy ajánlás és van egy összekötı 
hölgy. Most hirtelen nem tudunk elıhúzni egy banki hitelígérvényt. Az önkormányzatok 
külön-külön tudják biztosítani ezt, külön határozattal. Benne van a három eshetıség, késıbb 
majd tudni fogjuk mit tudunk ebbıl felhasználni. 
 
Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: Keddig egyiket sem tudjuk elıteremteni. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Ez nem a mi kitalációnk. Várai Róbert 
polgármester úr ötlete jó. Olyan testületi döntést, hogy több forrásból lehet biztosítani az 
önerıt, x Ft számlapénz, x Ft hitel és x  Ft lakossági befizetés.  
 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: Tılünk csak a társulási határozatot várják. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: A társulásnak nincs pénze, úgy lesz 
pénze, ha az önkormányzatok átadják neki. Az önrészért az önkormányzatokhoz fog fordulni 
a társulás. Az önrész igazolásáról ma kell rendelkezni és a társulás is ma dönt. A KVVM felé 
holnap reggel írunk levelet az értelmezés kérésére, arra vonatkozóan, hogy elég-e a Társulási 
Tanács döntését benyújtani.  
 
Várai Róbert Baracs község polgármestere: Az önkormányzatok hozzák meg határozatukat 
külön-külön és a Társulási Tanács ezen az alapon hozza meg a döntését.  
 
Dr. Horváth Zsolt  Baracs Község jegyzıje: A bankok biztosan vizsgálják az 
önkormányzatokat, nem biztos, hogy adnak hitelígérvényt. Mivel 200 ezer Ft volt a 
lakosonkénti önerı, ezt fogjuk kérni a II. körben is. A bank nem ad ingyen hitelígérvényt.   
 
 
Törjék József Kisapostag Község alpolgármestere: Az I. ütemnél 327 ezer Ft-volt a 
lakosonkénti önerı. 
 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Itt 200 e Ft lebeg a levegıben. Az 
elızı testületek tettek egy vállalást arra nézve, hogy aki most ebbıl kimaradt, annak se 
kerülhet többe, mint aki benne volt az elsı ütemben. A II ütemben érintett lakosság nem fizet 
azért, hogy a települések között fımővek elkészültek. A 200 ezer Ft-nál többet nem fizethet 
egy ingatlantulajdonos, vita van az LTP-rıl is. 
 
 
Fülöp Ilona Kisapostag Község képviselıje: Megosztási arány: milyen elvet akarnak 
alkalmazni a települések. Ez nem került meghatározásra. A Társulási Megállapodásban 
milyen arányok lettek meghatározva? 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Ezek a számok a közbeszerzési 
eljárások lezajlása után lesznek pontosak, meg kellene várni a végleges állapotot. 
 
 
Törjék József Kisapostag Község alpolgármestere: Megállapodtunk, hogy bekötés arányosan 
lesznek az arányok meghatározva.  
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Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: A településeknél nem lesznek közös 
építkezések, a hiányzó utcák lesznek megcsinálva. 
 
 
Fülöp Ilona Kisapostag Község képviselıje: A tervezıkkel kötött szerzıdések: a határidık 
tekintetében a késedelmet hogyan kívánjuk rendezni? 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: A tervezı hozná már a megállapodás 
szerint a módosított vízjogi engedélyt, amit kértünk tıle. Neki módosítani kellett a terveket. A 
kiviteli tervek alapján módosítani kellett a vízjogi létesítési engedélyt, de a DVCSH nem adta 
hozzájárulását. 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: A pályázathoz benyújtottunk egy akkor jogerıs engedélyt, 
a teljesítés nem rajtunk múlott.  
 
Fülöp Ilona Kisapostag Község képviselıje:  A költségek mibıl fakadnak? 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Az elızı testületi döntések alapján 
mindenütt megvannak a táblázatok, ezekben minden benne van.  
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: Itt különbözı piaci árakat próbáltunk úgy figyelembe 
venni, hogy a kedvezı árakat nézzük. Ezek az összegek még mindig tervek, a Bíráló Bizottság 
bármikor mondhatja, hogy bármelyik sor nem jó. Ha e körüli ajánlat érkezik be a 
szolgáltatóktól a közbeszerzési eljárás alapján, akkor ne az önkormányzatnak kelljen fizetni. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Ha a kiíráshoz képest kevesebb 
összegő ajánlatot kapunk, akkor nincs gond, de ha felette, akkor azt önerıbıl kell 
finanszírozni. 
 
Várai Róbert Baracs község polgármestere: Fontosnak tartom, hogy a beadott pályázati 
anyagokat megkapja Baracs önkormányzata, úgy ahogyan beadásra került. A társulási tanács: 
a tanácsba, mint új polgármesternek segítség lenne, ha a hivatal jegyzıje is részt venne az 
üléseken tanácskozási joggal. Ez azért kérem, hogy minden településrıl legyen ott jogi 
képviselet, aki tudja követni az eseményeket. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Ez eddig is így mőködött, a jövıben is 
jó, ha így lesz. 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: A pályázati anyagból – abból, amelyik a benyújtáskor 
került be – csak egyetlen másolati példány van. A dokumentációkat is környezetvédelmi 
szempontból készítettük, ezért nincs másolati példány, de elektronikusan megvan. 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Minden település meg fogja kapni ezt 
az anyagot lemezen. Tíz per szünetet rendelek el 
 
 
SZÜNET 
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Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: A CBA számítást az OTP 
Hungaroprojekt készítette. A közbeszerzések úgy fognak mőködni, hogy kiírjuk a 
közbeszerzést, jönnek az ajánlatok. Fontos, hogy rész-ajánlattételt biztosítottunk minden 
egyes településre. A közbeszerzési ajánlatokról a Társulási Tanács dönt a négy polgármester 
szavazati jogával, és ilyen joggal rendelkezik még a Fejlesztési Igazgatóság és a 
Közbeszerzéseket Vizsgáló testület. İk pontozzák, javasolják, hogy ki lesz a nyertes.  
Ismerteti a Társulási Tanács határozati javaslatát, melynek lényege, hogy a társulás a pályázat 
mellékletét képezı CBA elemzés meghatározott támogatási intenzitása me0lletti összegő saját 
forrást biztosít és ennek összegével rendelkezni fog.  
 
 
Komjátiné Mádl Margit  Nagyvenyim Község címzetes fıjegyzıje: Ez az összeg a társulási 
költségvetésben a felhalmozási célú bevételek és felhalmozási célú kiadások között 
nevesítetten szerepeljen. 
 
Rácz Krisztina projektmenedzser: A javaslatnak megfelelıen javítja a határozatot.  
 
Várai Róbert Baracs község polgármestere: Jó lenne, ha egységes szövegőek lennének a 
települések határozatai, egységes állásfoglalás kell, ha kérik, hogy mi alapján kapta meg a 
Tanács ezt a felhatalmazást. Rögzítsük a határozatban, hogy az önkormányzat az önrészt a 
2011 évi költségvetésében biztosítja. 
 
Dr. Woth László Mezıfalva címzetes fıjegyzıje: A szövet a következı legyen: „ A 
képviselıtestület úgy dönt, hogy a pályázat  településre jutó önrészét a 2001-es és az azt 
követı három évben a költségvetési rendeletében a társulásnak átadott pénzeszközként 
biztosítja. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Társulási Tanácsban a jelen határozatot 
képviselje”.  
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Kérem Mezıfalva Nagyközség 
Képviselıtestületét, hogy aki a fenti határozattal egyetért, szavazzon. 
 
Mezıfalva Nagyközség Képviselıtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi 
határozatot hozta: 
 

100/2010. (XI. 10.) Ök.sz. Képviselıtestületi Határozat 
 

Mezıfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselıtestülete úgy dönt, hogy a 
„Mezıfalva, Baracs, Nagyvenyim és Kisapostag szennyvízcsatorna-hálózatának 
bıvítése” címő KEOP-9.1.2.0 pályázatához szükséges, a pályázat mellékletét képezı 
CBA elemzésben meghatározott  83,35 %.-os támogatási intenzitás melletti, a 
településre jutó 96.258.995,32 Ft önrészt a 2011-es és az azt követı három évben a 
költségvetési rendeletében a Mezıfalva és Térsége Szennyvízberuházó 
Önkormányzati Társulásnak átadott pénzeszközként biztosítja. Felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Társulási Tanácsban a jelen határozatot képviselje.  
 
Felelıs: Márok Csaba polgármester 
Határidı: azonnal 
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Szabóné Lırincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: Kérem Nagyvenyim Község 
Képviselıtestületét, hogy aki a fenti határozattal egyetért, szavazzon. 
 
Nagyvenyim Község Képviselıtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Nagyvenyim Község Önkormányzati Képviselı-testületének 
143/2010. (XI.10.) számú határozata 

 
Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselıtestülete úgy dönt, hogy a 
„Mezıfalva, Baracs, Nagyvenyim és Kisapostag szennyvízcsatorna-hálózatának 
bıvítése” címő KEOP-9.1.2.0 pályázatához szükséges, a pályázat mellékletét képezı 
CBA elemzésben meghatározott  83,35 %.-os támogatási intenzitás melletti, a 
településre jutó 117.296.540,94 Ft önrészt a 2011-es és az azt követı három évben a 
költségvetési rendeletében a Mezıfalva és Térsége Szennyvízberuházó 
Önkormányzati Társulásnak átadott pénzeszközként biztosítja. Felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Társulási Tanácsban a jelen határozatot képviselje.  
 
Felelıs: Szabóné Lırincz Ilona polgármester 
Határidı: azonnal 
 

 
 
Várai Róbert Baracs község polgármestere: Kérem Baracs Község Képviselıtestületét, hogy 
aki a fenti határozattal egyetért, szavazzon. 
 
Baracs Község Képviselıtestülete 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Baracs község Önkormányzata  
Képviselıtestülete 

192/2010. (XI.10.) számú  
HATÁROZATA 

 
Baracs Község Önkormányzatának Képviselıtestülete úgy dönt, hogy a „Mezıfalva, 
Baracs, Nagyvenyim és Kisapostag szennyvízcsatorna-hálózatának bıvítése” címő 
KEOP-9.1.2.0 pályázatához szükséges, a pályázat mellékletét képezı CBA 
elemzésben meghatározott  83,35 %.-os támogatási intenzitás melletti, a településre 
jutó 117.336.708,50 Ft önrészt a 2011-es és az azt követı három évben a 
költségvetési rendeletében a Mezıfalva és Térsége Szennyvízberuházó 
Önkormányzati Társulásnak átadott pénzeszközként biztosítja. Felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Társulási Tanácsban a jelen határozatot képviselje.  
 
Felelıs: Várai Róbert polgármester 
Határidı: azonnal 
 

 
 
Schreiner Béla Kisapostag Község polgármestere: Kérem Kisapostag Község 
Képviselıtestületét, hogy aki a fenti határozattal egyetért, szavazzon. 
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Kisapostag Község Képviselıtestülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Kisapostag község Önkormányzata Képviselıtestületének 
163/2010.(XI.10.) ÖKT. számú határozata 

 
Kisapostag Község Önkormányzatának Képviselıtestülete úgy dönt, hogy a 
„Mezıfalva, Baracs, Nagyvenyim és Kisapostag szennyvízcsatorna-hálózatának 
bıvítése” címő KEOP-9.1.2.0 pályázatához szükséges, a pályázat mellékletét képezı 
CBA elemzésben meghatározott  83,35 %.-os támogatási intenzitás melletti, a 
településre jutó 57.526.572,24 Ft önrészt a 2011-es és az azt követı három évben a 
költségvetési rendeletében a Mezıfalva és Térsége Szennyvízberuházó 
Önkormányzati Társulásnak átadott pénzeszközként biztosítja. Felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Társulási Tanácsban a jelen határozatot képviselje.  
 
Felelıs: Schreiner Béla polgármester 
Határidı: azonnal 
 

 
 
Márok Csaba Mezıfalva Nagyközség polgármestere: Megköszönöm minden település 
jelenlétét, mivel más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárom.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
   Dr. Woth László                         Márok Csaba 
Mezıfalva Nagyközség                Mezıfalva Nagyközség 
  címzetes fıjegyzıje             polgármester 
           
 
 
 
 
 
Komjátiné Mádl Margit                                     Szabóné Lırincz Ilona  
  Nagyvenyim Község               Nagyvenyim Község 
  címzetes fıjegyzıje          polgármestere 
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Dr. Horváth Zsolt                                                    Várai Róbert 
  Baracs Község                          Baracs Község 
     jegyzıje                           polgármestere 
 
 
 
 
 
Baloghné Bitó Ildikó                            Szárszó Lajos 
  Baracs Község         Baracs Község 
      képviselı                                              képviselı 
jegyzıkönyv-hitelesítı                    jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
 
 
 
Pulainé Varga Gabriella                                          Schreiner Béla 
    Kisapostag Község                                           Kisapostag Község  
     helyettes jegyzıje                     polgármestere
                       
   
 
 
 
 
    Törtjék József            Nagy Attila 
Kisapostag Község         Kisapostag Község 
     képviselı                           képviselıje 
jegyzıkönyv-hitelesítı                         jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


